
1 

 

Protokół Nr 51/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju                     

i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 22 sierpnia 2022 roku 
 

    Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaproszenie Pana Sebastiana Staszkiewicza Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w celu omówienia projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w 

Gminie Police na lata 2022-2024. 

Zaproszenie Pani Anny Chamratowicz Naczelnika Wydziału Ochrony 

Środowiska w celu omówienia projektu uchwały w sprawie zniesienia 

statusu pomnika przyrody oraz omówienia projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia pomnikiem przyrody grupy sześciu drzew rosnących w 

Siedlicach na terenie gminy Police. 

Zaproszenie Pani Ryszardy Szczeckiej Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Gruntami w celu omówienia projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy urzędowej placowi w Policach. 

5. Omówienie pozostałych projektów uchwał na XLVII sesję Rady 

Miejskiej w Policach. 

6. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji. 

7. Sprawy różne, wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Komunalnej Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach Pan Piotr 
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Diakun. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że w posiedzeniu brało 

udział dziewięcioro radnych, co stanowi jej pełny skład osobowy. 

 

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał projekt Porządku posiedzenia 

Komisji. Porządek obrad, bez poprawek i uwag został przyjęty jednogłośnie 

tj.: za - 9 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących - 0 głosów.   

 

Ad. 3 

W dalszej części Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji 

zapoznali się z przesłanym wcześniej Protokółem nr 49/2022 z dnia 

20.06.2022r. oraz Protokółem nr 50/2022 z dnia 01 lipca 2022r. z 

posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii Rady 

Miejskiej w Policach i kto jest za jego przyjęciem. Protokoły zostały 

przyjęte. Za przyjęciem protokołów głosowało 9 osób, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Przed rozpoczęciem punktu 4 posiedzenia do obrad Komisji dołączył Z-ca 

Burmistrza pan Jakub Pisański oraz Dyrektor d/s Technicznych ZWiK 

Police pani Katarzyna Ciecióra i Główny Księgowy ZWiK pani Anna 

Raczyńska w celu omówienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Police na lata 2022-2024. Na wstępie 

swojej wypowiedzi Pani Dyrektor przypomniała, że art. 21 ust.1 Ustawy z 

dn. 07.06.2001r. nakłada obowiązek opracowania wieloletnich planów w 

tym zakresie. ZWiK Police opracował w/w plan, w którym zawarte zostały 

wymagane ustawą elementy, tj. planowany zakres usług wodociągowo-

kanalizacyjnych, przedsięwzięcia realizujące zużycie wody oraz 

odprowadzanie ścieków, planowane nakłady i źródła finansowania. W 

dalszej części przy wsparciu  pana Jakuba Pisańskiego i paniny Raczyńskiej 

omówiła poszczególne zagadnienia zawarte w  załączonym do projektu 

uchwały planie z rozbiciem na poszczególne zagadnienia. Na zakończenie 

nadmieniła, że plan jest zgodny z kierunkami określonymi w studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, z 

ustaleniami miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 

zezwolenia wydanego przedsiębiorstwu na prowadzenie zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Po tej 

wypowiedzi radni zadawali szczegółowe pytania, na które odpowiadali 

przedstawiciele ZWiK oraz Zastępca Burmistrza. Po wyczerpaniu tematyki 

Przewodniczący Komisji Piotr Diakun zarządził glosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały. Za przyjęciem - 5 osób było "za", 3 osoby wstrzymały 

się, nie było głosów na "nie". 
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W dalszej części punktu 4 posiedzenia do obrad Komisji dołączył pan 

Przemysław Biegus Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska w 

celu omówienia projektu zniesienia statusu pomnika przyrody oraz 

omówienia projektu ustanowienia pomnikiem przyrody grupy sześciu 

drzew rosnących w Siedlicach na terenie gminy Police. Pan Przemysław 

Biegus rozpoczął od projektu uchwały dotyczącej zniesienia statusu 

pomnika przyrody. Wspomniany pomnik przyrody to drzewo z gatunku 

buk pospolity rosnący na terenie SOSW nr 1 dla Dzieci Niepełnosprawnych 

Ruchowo przy ul. Korczaka w Policach. Został on ustanowiony pomnikiem 

Uchwała Rady Miejskiej w Policach z dn. 30.01.2018 r. Potrzeba zniesienia  

ochrony pomnikowej przedmiotowego drzewa związana jest z faktem jego 

wywrócenia na skutek silnych wiatrów. Ponadto drzewo zostało 

zaatakowane grzybem patogenicznym, mając to na uwadze zasadnym jest 

usunięcie przedmiotowego drzewa wraz z jego systemem korzeniowym. Po 

tym szczegółowym wyjaśnieniu radni nie zadawali pytań i Przewodniczący 

Komisji Piotr Diakun zarządził glosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem - 8 osób było "za", nie było osób, które wstrzymały 

się, nie było też głosów na "nie". 

W związku z tym Z-ca Naczelnika przeszedł do drugiego projektu uchwały 

dotyczącej ustanowienia pomnikiem przyrody grupy sześciu drzew 

rosnących w Siedlicach na terenie gminy Police. Swoją wypowiedź 

rozpoczął od wyjaśnienia przyczyny proponowania tego projektu uchwały. 

Otóż ustanowienie wspomnianego pomnika przyrody, czyli grupy sześciu 

dębów szypułkowych rosnących na działce gminnej o nr ewid. 34 obręb 

Sierakowo - przyczyni się do uwydatnienia ich wartości przyrodniczo-

krajobrazowych oraz zwiększenia świadomości ekologicznej mieszkańców 

i dbałości o przyrodę. Objęcie tych drzew ochroną prawną i otoczenie ich 

szczególną opieką pozwoli na ich zachowanie dla przyszłych pokoleń. 

Zgodnie z art. 44ust. 1 ustawy z dn. 16.04.2004 r. o ochronie przyrody - 

ustanowienie pomnika przyrody następuje w drodze uchwały rady gminy. 

Podjęcie takiej uchwały zwiększy liczbę drzew o statusie pomnika 

przyrody, a które rosną na terenie gminy Police. Po tej wypowiedzi radni 

zadawali szczegółowe pytania, na które odpowiadał pan Przemysław 

Biegus.  Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Piotr Diakun 

zarządził glosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem - 8 

osób "za", nie było osób, które wstrzymały się, nie było głosów na "nie". 

Kontynuując punkt 4 posiedzenia do obrad Komisji dołączyła pani 

Ryszarda Szczecka Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami w celu 

omówienia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej placowi 

w Policach. Na wstępie swojej wypowiedzi Pani Naczelnik w oparciu o 

wycinek planu miasta powiedziała, że chodzi o teren działek o numerach 

2370, 2088/10 oraz części działki nr 3133, obrębu nr 16 Police. Jest to 

przestrzeń zawarta pomiędzy ulicami: Bankowa, Zamenhofa i Piaskowa.  
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Rada Osiedla nr 6 w Policach wystąpiła z wnioskiem o nadanie tej części 

miasta nazwy "Plac im. Ryszarda Tokarczyka" dla upamiętnienia rocznicy 

jego śmierci. Ponadto skrótowo przedstawiła sylwetkę ś.p. Ryszarda 

Tokarczyka (1949-2021). Po tym omówieniu wywiązała się szersza dyskusja, 

w której zabierali głos członkowie Komisji, z których wynikało, że skoro   

Rada Osiedla i mieszkańcy chcą mieć plac o takiej nazwie, to nie będą 

oponować. Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Piotr Diakun zapytał, 

kto z członków Komisji jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem 

głosowało 6 osób, nie było głosów przeciw, 2 osoby wstrzymały się od 

głosu. 

 

Ad.5 
W punkcie 5 Przewodniczący Komisji Piotr Diakun w ramach omówienia 

projektów uchwał na XLVII sesję Rady Miejskiej w Policach tylko skrótowo 

przypomniał tematykę projektów uchwał. Członkowie obu Komisji otrzymali 

wcześniej materiały i do zaprezentowanych projektów uchwał uwag nie było.                                                                                                                                                

 

Ad. 6 

W kolejnym punkcie 6 Przewodniczący poinformował, że do teczki Komisji 

nie wpłynęły żadne nowe pisma. 

 

Ad. 7 
W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski, Przewodniczący Piotr Diakun  

poinformował, że  kolejne  posiedzenie  Komisji  Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach odbędzie się w dniu 12 

września 2022 r. o godz. 14.30 w sali nr 32a Urzędu Miasta ul. Batorego 3. 

 

Ad. 8 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował zebranym 

za udział i zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju Ekologii Rady Miejskiej w Policach.   

 

                Protokółował:                                                Przewodniczący Komisji 

 

               Wiesław Gaweł                                                        Piotr Diakun 

 

 

 

 
 


